
 

 

 

 

Αθήνα, 3 Απριλίου 2024 

EΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

Θέμα: «Κινδυνεύουν να χάσουν τα δεδουλευμένα οι εργαζόμενοι του 

ξενοδοχείου ‘Νικόπολις’ στη Θεσσαλονίκη μετά την αιφνίδια αναστολή 

των εργασιών της επιχείρησης» 

Στις 22 Μάρτη οι εργαζόμενοι του Ξενοδοχείου ‘Νικόπολις’ στη Θεσσαλονίκη 

είχαν πραγματοποιήσει 24ωρη απεργία για να τους δοθούν απαντήσεις από 

την εργοδοσία για το μέλλον της επιχείρησης, αλλά και να εξασφαλιστεί ότι θα 

πληρωθούν οι μισθοί τους και θα σταματήσει το εργασιακό bullying. Σύμφωνα 

με δημοσιεύματα, η απάντηση της εργοδοσίας ήταν τιμωρητική με τους 

απεργούς να λαμβάνουν το ήμισυ των δεδουλευμένων σε σχέση με  αυτούς 

που δεν απέργησαν. Επίσης, οι εργαζόμενοι είχαν καταγγείλει στοχοποίηση και 

εκφοβισμό των συναδέλφων τους, που διεκδικούσαν τα εργασιακά τους 

δικαιώματα.  

Οι εργαζόμενοι με ανακοινώσεις τους ζητούσαν σταθερή ημερομηνία 

καταβολής των μισθών τους, να μη χαθεί καμία θέση εργασίας, να εξοφληθεί ο 

Φεβρουάριος άμεσα και για όλες και όλους, να σταματήσουν οι διακρίσεις και 

οι εκβιασμοί σε βάρος τους, να τηρηθούν τα μέτρα υγιεινής και ασφάλειας και 

να υπάρχει ο απαραίτητος εξοπλισμός για όλες τις ειδικότητες που δούλευαν 

στο ξενοδοχείο.  

Και ενώ κανείς από την εργοδοσία δεν ενημέρωνε τους εργαζόμενους για το 

μέλλον της επιχείρησης, παρόλες τις επανειλημμένες οχλήσεις τους, εντελώς 

αιφνιδιαστικά στις 30 Μαρτίου, ανεστάλη η λειτουργία του Ξενοδοχείου. 

Επειδή η κατάργηση του Σώματος Επιθεωρητών Εργασίας (ΣΕΠΕ) έχει αφήσει 

χωρίς επαρκή έλεγχο τους ασύδοτους εργοδότες, με αποτέλεσμα να 

πληθαίνουν τα φαινόμενα καταπάτησης των δικαιωμάτων των εργαζομένων,  

Επειδή, μια σειρά κυβερνητικών πολιτικών έχουν απορρυθμίσει την εργασία, 

έχουν χειροτερέψει την θέση των εργαζομένων και έχουν βάλει στο στόχαστρο 

τον Συνδικαλισμό, 
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Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός  

1. Είχε ενημερωθεί σχετικά με τις καταγγελίες των εργαζομένων στο 

Ξενοδοχείο ‘Νικόπολις’ στη Θεσσαλονίκη; 

2. Έχουν διενεργηθεί έλεγχοι στο συγκεκριμένο ξενοδοχείο και ποια 

τα αποτελέσματά τους; 

3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προχωρήσει ώστε να 

διασφαλιστεί η τήρηση της εργατικής νομοθεσίας και να 

προστατευτούν τα δικαιώματα των εργαζομένων, ώστε να λάβουν 

μισθούς και αποζημιώσεις, τα οποία δικαιούνται και δεν έχει 

καταβάλλει μέχρι σήμερα η εργοδοσία;  

4. Σε τι ενέργειες πρόκειται να προχωρήσει το Υπουργείο ώστε να 

προστατευτούν οι εργαζόμενοι από την αιφνίδια αναστολή των 

εργασιών της επιχείρησης που θα τους οδηγήσει στην ανεργία και 

στην απώλεια του εισοδήματός τους;  

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

 

Ακρίτα Έλενα 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Παππάς Πέτρος 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 



 




